

中国毛纺织行业协会文件

中毛协〔2020〕34号

关于对中国毛纺织行业协会原毛专业委员会 发布诚信平台相关决定的情况通报

各会员及相关单位：

2020年8月8日，中澳羊毛联合工作小组中方小组在江苏句容召开会议，对浙江红太阳毛纺织有限公司与 AUSTRALIAN MERINO EXPORTS PTY LTD（简称 AME）羊毛贸易纠纷进行情况通报和沟通讨论，在取证调查、尊重事实的基础上提出相关意见，于11月20日发布《关于将 AUSTRALIAN MERINO EXPORTS PTY LTD 列入南京羊毛市场诚信平台不诚信名单的决定》，将 AME 列入不诚信经营名单。

对此，中毛协支持本协会原毛专业委员会（主任单位：南京羊毛市场有限公司）通过诚信平台体系维护行业和会员合法权益的行为，对 AME 不配合行业组织调查，漠视有关证据，否认基本事实的做法深表遗憾并表示强烈谴责。

中毛协一贯鼓励和倡导公平贸易、诚信经营，维护行业与会员的合法经营权益，自1998年加入国际毛纺织组织（IWTO）以来，中国国家委员会与其他成员国一起，在《IWTO 仲裁协议及有关国际协议》（IWTO 蓝皮书）框架下，遵守并引导行业有序开展羊毛贸易活动。2017年，中毛协五届三次理事会全体通过了

《中国毛纺行业企业信用评价工作方案》，由协会下设分支机构——原毛专业委员会在羊毛初级加工产品等领域首先试行，并由“中毛协原毛专业委员会”颁发诚信证书。3年来，“诚信平台”在行业自律和规范市场行为方面发挥了积极作用。

浙江红太阳毛纺织有限公司是中毛协副会长单位，国家公共信用信息中心“信用中国”守信激励对象。下一步，中毛协将根据该公司申请和事实依据，继续与国际和国内相关组织反馈和沟通，在积极促进问题妥善解决的同时，根据事态发展，不排除采用向国家有关部门申请禁止进口 AME 公司产品等方式，推进失信惩戒，弘扬诚信经营，规范行业自律。

希望此事件能够引起会员单位和全行业的高度警觉，加强企业法律保护意识，积极履行企业社会责任，从全局和长远角度，共同维护毛纺织行业整体利益和合法权益。

附件：《关于对中国毛纺织行业协会原毛专业委员会发布诚信平台相关决定的情况通报》英文版



二〇二〇年十一月二十三日

附件：

**CWTA Notification on the decision of CWTA wool
committee integrity platform**

Date: November 23rd 2020

To members of CWTA and the stakeholders,

On the date of August 8th 2020, China-Australia Joint Wool working group-China group's meeting was held in Jurong, Jiangsu, to notify and discuss on the dispute of wool trade between Zhejiang Red Sun wool textile Co. Ltd and AUSTRALIAN MERINO EXPORTS PTY LTD (hereafter as AME). On the basis of China group's evidence review, investigation and fact reveal, CWTA wool committee released the 'Decision on Putting AUSTRALIAN MERINO EXPORTS PTY LTD on the Default List of Nanjing Wool Market Integrity Platform' on November 20th 2020 to list AME as a unfaithful business entity.

China Wool Textile Association hereby support the act of CWTA wool committee (Chairman: Nanjing Wool Market) to protect legitimate rights of members throughout the establishment of integrity platform. CWTA deeply regret and strongly condemn the AME's failure to cooperate with the investigation, disregard the evidence and deny the fundamental facts.

CWTA always encourage and promote fair trade, faithful business, and protect industry and member's legitimate rights. CWTA, as the Chinese national committee since 1998, together with other member countries, has always promoted the industry to carry out the wool trade activities according to IWTO Blue Book. In 2017, the "China Wool Textile Industry Credit Evaluation Plan" was approved by the fifth session of the 3rd CWTA board. CWTA wool committee was the first to try out in the fields of wool early processing stage, and issued the integrity certificate. Over the past three years, CWTA wool committee integrity platform has played a positive role in industry self-discipline and regulating market behavior.

Zhejiang Red Sun Wool Textile Co. Ltd is one of the vice Presidents of CWTA, and

one of the faithful models of "Credit China". CWTA will continue to report to domestic and international relevant bodies according to the facts and evidence, actively trying to solve the dispute, meanwhile, CWTA does not exclude the act to apply to ban the imports of AME products if necessary. CWTA is determined to promote the disciplinary activities, carry forward the good faith business, and standardize the industry self-discipline.

CWTA hope that this event can alert our members and the whole industry to strengthen self-protection, and actively fulfill the social responsibility. CWTA together with the entire industry will jointly safeguard our unified interests and rights from the overall and long-term perspective.



China Wool Textile Association (CWTA)